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Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet  

Tid: Onsdag 22.november 2023, klokken 16.15  

Sted: B2-001, Kristiansand           

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 15.11.23  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    22.november 2023 

Sted:           B2-001, Kristiansand      

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere Maiken K. Andersen Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/23 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 25.oktober 2023 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 52/23 Siden sist   Maiken K. Andersen Vedlagt/Muntlig 

på møtet   

Vedtakssaker  

SP- sak 53/23 Søknad om medlemskap i STA fra 

Det Gylne Snitt 

Maiken K. Andersen  Vedlagt    

SP-sak 54/23 Prinsipprogram STA 2023/2025 Maiken K. Andersen  Vedlagt    

SP-sak 55/23 Mandat NSOs landsmøtedelegasjon  Lisa. K. Fredsvik  Vedlagt    

Diskusjonssaker  

SP-sak 56/23  Praksis  Konstanse  

H. Åkerman  

Vedlagt     

SP-sak 57/23 Vårens studentvalg  William T. Svendsen  Vedlagt      

Orienteringssaker 

SP-sak 58/22 Eventuelt   Muntlig på møtet  

 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 
 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 22.11.23: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt                  
SP-sak 00a/23                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/23 
SP-sak 00c/23                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/23                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 25.10.23 

16.30-16.35 

SP-sak 52/23 
SP-sak 53/23 
 
SP-sak 54/23 
Pause 
SP-sak 55/23 
 
SP-sak 56/23 
Pause 
SP-sak 57/23 
SP-sak 58/23 
 

Siden sist  
Søknad om medlemskap i STA 
– Det Gylne Snitt   
Prinsipprogram STA 2023/2025 
 
Mandat – 
landsmøtedelegasjonen  
Praksis  
 
Vårens studentvalg  
Eventuelt  
 

16.35-16.45 
16.45-17.05 
 
17.05-17.50 
17.50-18.05 
18.05-18.30 
 
18.30-19.30 
19.30-19.40 
19.40-20.25 
20.25-20.35 

   
SP-møtet er berammet til å vare til 20.45. Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  25.10.23 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 25.10.2023, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

 

Oda Isnes Tyse  

Anita Nistås  

Guro R. Sundrehagen  

Ina Frøhne  

Kevin M. Kirkhus 

Chris O`Moore  

Espen Herredsvela  

Mohammed Ali Mohamad  

Sunniva S. Knudsen  

Anastasia Volokhoff 

Wenche Kverneland  

Rebekka Langseth  

Feben G. Getachew 

Julie Helland  

Bjørn Undheim Serigstad 

Oda A. Krohn  

Amalie D. Porsbøll  

Kristoffer Fuglerud Ask  

Ragnhild Danielsen Lybekk   

Benjamin Jacobsen  

Rufo Gerard T. Garzia  

 

 

Maiken K. Andersen  

William T. Svendsen  

Lisa K. Fredsvik  

Emil Gudelis  

Konstanse K. Åkerman  

 

Jakob Mæland, styreleder i SiA-styret 

Helene Brevik, leder av Velferdstinget i Agder  

Katrine B. Øydna, leder av STAs Valgkomité  

Olea M. Norset, prosjektleder Studentrivsel 

Lars Holmer Hove, rådgiver ledelsens stab (sak 50/23) 

Matthieu Aemisegger, næringsrådgiver i Grimstad Kommune (sak 50/23) 

Mia Aaabrek, leder av fadderstyret i Grimstad (sak 49/23) 

 

 

Kristoffer Robert Spenik  

Sunniva Fekjær  

 

Irene Bredal 

 

Malene Johanne Vatnøy  

Stine Regina Tusvik  

Marie Lindbo  

Magnus Ellefsen Moe 

Signe Lefdal Hove  

Guro Krogh Hagen   
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SAKSLISTE 
   

 

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Sunniva Fekjær og Kristoffer Robert Spenik   

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/23 Opprop 

    

  Det var 21 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Godkjent  

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 27.09.23 

                                     

                                    

                                    Godkjent 

 

 

SP-sak 46/23            Siden sist  

    

                                  Maiken la frem siden sist fra STA-styret.  

 

 

 

Vedtakssaksaker 

    

SP-sak 47/23            Fusk i akademia  

                                

Forslag nr. 1 SP-Sak 47/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret     
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Forslag 

Stryke «i dag» og endre til «per 25.10.23»  

Vedtak Enstemmig vedtatt            

 

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 47/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk   

  

Forslag 

Hvis straffen om å utestenge studenter fra alle norske UH-institusjoner skal opprettholdes, 

må det utarbeides felles retningslinjer for alle norske UH-institusjoner.   

Vedtak Vedtatt mot 5 stemmer og 1 avholdende             

 

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar resolusjonen om fusk i akademia, med de  

                                  endringer som måtte forekomme på møtet.  

 

                                   Enstemmig vedtatt  

                    

 

SP-sak 48/23            Studenters mentale helse   

                                  

Forslag nr. 1 SP-Sak 48/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap    

  

Forslag 

Nytt punkt  

• UiA, SiA, Grimstad og Kristiansand kommune setter konkrete mål for arbeidet med 

studenters mentale helse og evaluerer dette minimum hvert 2.år.  

Vedtak Enstemmig vedtatt              

 

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til resolusjonen, med 

                                  de endringer som måtte forekomme på møtet.  

 

                                  Enstemmig vedtatt   
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Diskusjonssaker  
 

SP-sak 49/23            Studiestart 2023  

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken, og kom med  

                                  innspill og forslag.   

 

SP-sak 50/23            Studenttrivsel   

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken, og kom med  

                                  innspill og forslag.   

 

Infosaker 
 

 

SP-sak 51/23             Eventuelt  

 

                                    Det var to saker til eventuelt.  

                                     

                                    Katrine B. Øydna, leder av STAs Valgkomité, oppfordret  

                                    Studentparlamentet til å stille til valg til landsmøtedelegasjonen.  

                                    Om man har spørsmål til dette kan man sende e-post til          

                                    stavalg@uia.no.  

 

                                    Maiken hadde en sak angående et arrangement i regi av Cultiva. Hun  

                                    hadde også lagt ut informasjon om dette i facebookgruppen til SP. De  

                                    trenger 6 frivillige studenter. Det er ikke betalt, men man får delta på  

                                    arrangementet og kveldsminglingen.  

 

 

Møtet ble avsluttet klokken 20.30. 

 

 

mailto:stavalg@uia.no


Siden sist STA-styret – november  

 

Høringer  

Styret har svart på høring fra Norsk Studentorganisasjon (NSO) til arbeidsgruppe for 

gjennomgang av NSOs demokratiske organer 

 

Media 

Maiken har vært i FVN med et leserinnlegg om mental helse 

 

Arrangement og konferanser 

Lisa har vært med å arrangere studentseminar for studenter i Forthem og ESN 

Konstanse har vært på Forskerforbundets forskningsseminar  

Konstanse har vært på workshop om KI -verktøy i utdanning  

Maiken har snakket og deltatt på ungt engasjement i Grimstad i regi av frivillighetssentralen i 

Grimstad 

STA har vært lokal arrangør for høstkonferansen til Norsk Studentorganisasjon på campus 

Kristiansand 

Maiken har vært på studentpolitisk toppmøte i Oslo  

Emil har sammen med UiA- PULS utarbeidet og holdt en workshop om studentenes mentale 

helse under studentmentoropplæring 

 

Aktivitet 

Konstanse har vært i møte med Utdanningsavdelingen om forebygging av fusk og prosessen 

ved fusk  

Konstanse har holdt innlegg om studentstemmen i Førstesemesterteam ved UiA  

Lisa har deltatt på møte i en ressursgruppe som jobber med tiltak mot seksuell trakassering 

Styret har vært på dialogmøte med Utdanningsavdelingen  

Maiken har deltatt på workshop med Østre Agder næringsforum 

Maiken har deltatt på styringsgruppemøte for Atriet i Grimstad 

Maiken og Irene har deltatt på frivillighetsmiddag med rektoratet i Kristiansand og Grimstad  

Maiken og William har deltatt på dialogmøte med ordfører i Grimstad  

Maiken og William har deltatt på workshop om universitetsbyen Grimstad 



William har deltatt på Grimstad Venstre sitt styre- og gruppemøte 

William har hatt et innlegg om STA og STA sitt internasjonal arbeid for sykepleierne 

William har jobbet med Grimstad Næringsforenings ung satsing 

Emil har vært i møte med UiA- PULS angående implementering av hovedfunnene fra SHoT- 

tilleggsundersøkelsen inn i studentmentoropplæring 

 

Annet  

 



SP-sak 53/23 

Møtedato 22.11.23  

Saksbehandlar Maiken K. Andersen     

 

Søknad om medlemskap i STA frå Det Gylne Snitt 

Bakgrunn for saka 

STA har motteke ein søknad om medlemsskap frå linjeforeninga Det Gylne Snitt, og har hatt 

denne til behandling i styret. Det Gylne Snitt er ei linjeforening for studentar på litteratur, film og 

teater.  

 

Argumentasjon  

Det Gylne Snitt ynskje å verta medlem av STA for å kunna opplysa nåverande og nye studentar 

om at ein finnes, til dømes ved å stå på stand. Gjennom STA har ein moglegheit til å låna lokalar 

og utstyr for å laga gøyale arrangement, noko aktiviteta ynskje å få til.   

 

Formålet med foreininga er å få betre samhald på tvers av klassane, samt å laga arrangement og 

aktivitetar for filminteresserte studentar. Dei vonar å få til sosialisering, og ynskje å få til ein 

aktivitet så det ikkje er eit tilbod til i dag. 

 

STA-styret har gått gjennom søknadstekst og vedteker for linjeforeninga, og stadfeste at Det 

Gylne Snitt oppfylle dei krav og retningslinjer så er vedteke.  

 

Økonomiske konsekvensar 

Saka har ingen økonomiske konsekvensar for STA.  

 

Forslag til vedtak  

Det Gylne Snitt vert medlem av Studentorganisasjonen i Agder frå 22.november 2023, med dei 

rettigheitar og plikter det inneber.  

 

 

Innstilling frå styret 

STA- styret innstille einstemmig på forslag til vedtak  

 

Vedlegg  

Vedlegg 1. Søknad frå Det Gylne Snitt, med tilhøyrande vedtekter 

  

 

English Summary  

STA has received an application for membership from the student activity Det Gylne Snitt. 

The STA-board has undergone the application text and bylaws of the activity and confirm that 

they meet the requirements and guidelines that have been adopted.  

 



Søknad til STA for Det Gylne Snitt linjeforening 

1. Begrunnelse for hvorfor aktiviteten vil bli medlem av STA.  

- Vi ønsker å bli medlem av STA for å kunne opplyse nåværende og nye studenter om 

at vi finnes, f.eks. via stands. Gjennom STA kan vi få muligheten til å låne lokaler og 

utstyr for lage gøye arrangementer for studentene på Litteratur, Film og Teater. I 

tillegg tror vi også at STA kan hjelpe oss med å få inn gjesteforelesere for en lærerik 

og gøy opplevelse.  

 

2. Formålet med aktiviteten.  

- Formålet for foreningen er å få mer samhold på tvers av studieklassene. Lage 

arrangementer og aktiviteter for studenter på litteratur, film og teater og andre 

filminteresserte studenter. Vi håper også på å sosialisere/networke på tvers av linjene 

for å samarbeide på framtidige prosjekter. Film har vært en av studentaktivitetene 

som ikke har hatt noe tilbud, og vi vil jobbe for å etablere dette. 

 

3. Beskrive hva aktiviteten kan tilby studentene ved UiA.  

- Vi har tenkt på mange forskjellige arrangementer som vi kan ha. For eksempel. 

Filmkvelder, quiz, konkurranser, diskusjonskvelder, gjesteforelesere, workshops, 

utflukter, festivaler, osv. Med disse arrangementene håper vi at vi kan skape et stort 

nok arrangement til at nåværende og nye studenter har lyst til å holde denne 

linjeforeningen gående i mange år fremover.  

 

4. Planer for året.  

- Vi har allerede hatt en bli-kjent-kveld på Bare der vi hadde en quiz og karaoke.  

- Vårt neste prosjekt er en Halloween-fest hvor diverse konkurranser og aktiviteter vil 

foregå.  

- I tillegg er vi i samarbeid med Sonus, Apollon og Agora om et stort arrangement for 

alle studenter som hører til Litteratur, Film og Teater, musikk-linjer, og kunst-linjer.  

- Neste semester planlegger vi også et nytt samarbeid med Sonus, Apollon og Agora, i 

tillegg til at vi tenker også arrangere egne eventer kun for Litteratur, Film og Teater.  

 

5. Medlemsliste.  

- Alle studenter som er semesterregisterte på Litteratur, Film og Teater er automatisk 

medlemmer ved Det Gylne Snitt. 

 

6. Oversikt for styremedlemmer.  

- Daglig leder: Liva Kornelie Vibran 

- Nestleder: Katarina Larsson Dyrseth  

- Økonomiansvarlig: Malin Fjellstad 

- Styremedlem: Vanja Isabel Solslett Hagen 

- Styremedlem: Oda Mari Rødne Hole 

 



7. Vedtekter  

- Se vedlagt PDF. (Denne ble sendt til Brønnøysundregisteret.)  

 

8. Andre ting:  

- Vi har vært i kontakt med banken og det kommer til å ta 8-10 uker før vi har tilgang 

på en bedriftskonto.  



Vedtekter 

 

§ 1  Foreningens navn 

Forenings navn er: Det Gylne Snitt  

 

§ 2  Formål 

Formålet for foreningen er å få mer samhold på tvers av studieklassene. Lage arrangementer og aktiviteter 

for studenter på litteratur, film og teater og andre filminteresserte studenter. Vi håper også på å 

sosialisere/networke på tvers av linjene for å samarbeide på framtidige prosjekter. Film har vært en av 

studentaktivitetene som ikke har hatt noe tilbud, og vi vil jobbe for å etablere dette. 

Formålet skal oppnås gjennom følgende aktiviteter:  

• Filmklubb med filmvisninger, quiz og konkurranser  

• Networking på tvers av studiene  

• Studentfilmfestival for studentene i Agder  

• Workshops – f.eks. skuespillworkshop, manusworkshop, filmverksted 

• Gjesteforelesninger  

 

§ 3  Organisasjonsform  

Foreningen er en frittstående juridisk person med medlemmer, og er selveiende. At den er selveiende 

innebærer at ingen, verken medlemmer eller andre, har krav på foreningens formue eller eiendeler, eller er 

ansvarlig for gjeld eller andre forpliktelser.  

 

§ 4  Medlemmer 

Studentene på linjen Litteratur, film og teater blir automatisk meldt inn i linjeforeningen når de er 

semesterregistrert. 

Medlemmer har mulighet til å delta som frivillig på diverse arrangementer.  

Alle medlemmer kan komme med forslag, ønsker, ideer til forskjellige aktiviteter for linjeforeningen til 

den tillitsvalgte i klassen.  

Medlemmer kan meldes seg ut av foreningen om ønskelig. Dette gjøres skriftlig til styret. 

 

§ 5  Rettigheter og plikter knyttet til medlemskapet  

Alle medlemmer har rett til å delta på årsmøte, har stemmerett og er valgbare til tillitsverv i foreningen. 

Medlemmer som gjentatt skaper ubehagelige situasjoner, kan risikere å miste sin stemmerett eller andre 

rettigheter, og styret kan stryke dem som medlem av foreningen. Medlemmene plikter å forholde seg til 

vedtak som er fattet av årsmøte.  



§ 6  Årsmøte  

Årsmøtet, som holdes hvert år, er foreningens høyeste myndighet. Årsmøtet er vedtaksført med det antall 

stemmeberettigede medlemmer som møter, og alle medlemmer har én stemme. Møteleder velges av 

årsmøtet.  

Det må minst være 10 medlemmer til stedet for at et årsmøte er vedtaksdyktig.  

Med mindre annet er bestemt, skal et vedtak, for å være gyldig, være truffet med alminnelig flertall av de 

avgitte stemmene. Stemmelikhet avgjøres ved loddtrekning. 

Årsmøtet innkalles av styret med minst en måneds varsel, direkte til medlemmene eller ved kunngjøring i 

pressen. Forslag som skal behandles på årsmøtet skal være sendt til styret senest to uker før årsmøtet. 

Fullstendig saksliste må være tilgjengelig for medlemmene senest en uke før årsmøtet. Årsmøtet kan ikke 

behandle forslag som ikke er oppført på sakslisten, med mindre 3/4 av de fremmøtte krever de. 

 

§ 7  Årsmøtets oppgaver  

Årsmøtet skal: 

• behandle årsmelding  

• behandle revidert regnskap og vedta budsjett  

• behandle innkomne forslag  

• fastsette kontingent 

• velge leder, nestleder, revisor og styremedlemmer 

 

§ 8  Ekstraordinære årsmøter  

Ekstraordinære årsmøter blir avholdt når styret bestemmer det, eller minst 1/3 av medlemmene krever det. 

Innkalling skjer på samme måte som for ordinære årsmøter, med minst 14 dagers varsel.  

Ekstraordinært årsmøte kan bare behandle og ta avgjørelse i de sakene som er kunngjort i innkallingen. 

 

§ 9  Styret  

Foreningen har et styre på 5 medlemmer. Styret er høyeste myndighet mellom årsmøtene. Styret skal 

holde møte når styreleder eller et flertall av styremedlemmene forlanger det.  

Styret skal  

• iverksette årsmøtebestemmelser  

• oppnevne eventuelle komiteer, utvalg eller personer som skal gjøre spesielle oppgaver, og 

utarbeide instruks for disse  

• administrere og føre nødvendig kontroll med foreningens økonomi i henhold til gjeldende 

instrukser og bestemmelser  

• representere foreningen utad  



Styret kan fatte vedtak når et flertall av styrets medlemmer er til stede. Vedtak fattes med flertall av de 

avgitte stemmene. 

 

§ 10  Signaturrett  

Det er «styret i fellesskap» som innehar signaturrett. 

Revisor tildeles særegen signaturrett på vegne av det økonomiske. Bookingansvarlig har egen signaturrett 

på vegne av arrangementer og leie av lokaler. 

 

§ 11  Vedtektsendring  

Endringer av disse vedtektene kan bare gjøres på ordinært eller ekstraordinært årsmøte etter å ha vært på 

sakslisten, og det kreves 2/3 flertall av de avgitte stemmene. 

  

§ 12  Mistillit  

Mistillitsforslag kan stilles mot enkeltmedlemmer, et styremedlem eller hele styret. De skal være skriftlig 

og kan ikke være anonyme.  

For at et mistillitsforslag skal realitetsbehandles kreves det at minst 5 av foreningens medlemmer signerer 

mistillitsforslaget.  

Ved mistillitsforslag skal STA kontaktes uten unødig opphold, og senest fjorten (14) dager etter at 

mistillitsforslaget er fremmet. Vedtak om mistillit kan påklages til STA-styret. 

Personen(e) det reises mistillit mot skal bekjentgjøres om forslaget så snart som mulig etter at forslaget er 

fremmet. Dersom mistillit vedtas fratrer personen sitt verv og/eller medlemskap med umiddelbar 

virkning. 

Mistillitsforslag skal behandles på Generalforsamlingen/Årsmøtet og vedtas med 2/3 flertall. Dersom det 

er hensiktsmessig skal det kalles inn til ekstraordinær Generalforsamling/Årsmøte. Mistillitsforslag skal 

alltid behandles av ekstraordinær Generalforsamling/Årsmøte dersom det er mer enn to (2) måneder frem 

til neste ordinære Generalforsamling/Årsmøte. 

 

§ 13  Oppløsning  

Oppløsning av foreningen kan bare behandles på årsmøte, og krever 2/3 flertall.  

Foreningens formue skal etter oppløsning og gjeldsavleggelse tilfalle det formål foreningen arbeider for å 

fremme, ved at nettoformuen blir gitt til en ideell organisasjon som årsmøte bestemmer.  

Ingen medlemmer har krav på foreningens midler eller andel av disse.  

Ved oppløsning av foreningen skal midler tildelt av Studentsamskipnaden i Agder /Velferdstinget i Agder 

(VT), skal tilbakebetales SiA/VT. 



SP-sak 54/23  

Møtedato 22.11.23 

Saksbehandler: Maiken Køien Andersen 

  

STAs Prinsipprogram 2023/2025 
 

Bakgrunn for saken  
 

STAs vedtekter §11 sier at Prinsipprogrammet skal behandles i Studentparlamentet før 

30.november annethvert år. Derfor tas dette dokumentet nå opp til behandling i 

Studentparlamentet.  

 

Argumentasjon 

Et prinsipprogram skal være kortfattet og kun si noe om verdiene og prinsippene til STA. 

Dette dokumentet er øverst i STAs dokumenthierarki og legger grunnlaget for resten av 

politikken. STA-styret mener tidligere prinsipprogram var bra. De største endringene er gjort 

i strukturen på prinsipprogrammet, samt ordlyden på enkelte temaer.  

 

Videre vil styret beskrive de største endringene i dokumentet.  

Kapitlene har fått nye navn: Studiesituasjon, kvalitetskultur og dannelse, akademias 

samfunnsansvar og internasjonalisering. 

 

Styret har laget et eget kapitel om studiesituasjon da studiesituasjonen må ses mer helhetlig. 

Det er mange faktorer som påvirker studiesituasjonen og det ønsker styret å belyse i dette 

kapitelet.  

 

STAs viktigste prinsipper om læringsmiljø er flyttet til kapitelet studiesituasjon. I tillegg er 

det lagt inn et eget avsnitt om studenters fysiske og psykiske helse som en del av 

studiesituasjonen, samt muligheten for deltagelse i studentfrivilligheten. STA-styret mener 

videre at det er viktig å ha med en setning om trakassering og diskriminering da dette er 

viktige prinsipper i dagens akademia.  

 

Under kapitelet om kvalitetskultur og dannelse er det lagt inn om hvordan 

studentmedvirkning skaper utdanningskvalitet samtidig som høyere utdanning skal være av 

høykvalitet, internasjonalt orientert, forskningsbasert og samfunnsrelevant. Delkapittelet 

fokuserer på studentmedvirkning, kompetanse hos studenten og faglige ansatte.  

 

Under kapitelet akademias samfunnsansvar er det lagt vekt på sterk institusjonell autonomi. I 

tillegg er det lagt stort fokus på akademias sitt ansvar for kunnskapsdeling i 

samfunnsdebatten.  

 

Under kapitelet internasjonalisering er det satt lys på tilrettelegging for utveksling og 

innveksling. Alle studenter skal ha mulighet til å delta både faglig og sosialt i studielivet. 

Videre har vi lagt vekt på hvordan studenter skal ha rett til trygghet, akademisk frihet og 

demokratiske rettigheter.  

 



Styret vil til slutt anbefale Studentparlamentet å se igjennom eventuelle endringsforslag slik 

at ikke forslagene blir gjentatte prinsipper som styret allerede har lagt til grunn. Det er videre 

viktig å presisere at dette skal være prinsipper. Om Studentparlamentet ønsker å vedta 

konkret politikk/forslag som STA skal arbeide for så må dette vurderes om det skal foreslås i 

politiske dokumenter eller handlingsplanen. Grunnen til at styret presiserer dette er at det er 

ønskelig å holde dokumentet konkret og enkelt slik at STA eller andre må forholde seg til de 

overordnede prinsippene når man leser dokumentet.  

 

Økonomiske konsekvenser 

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.  
 

Forslag til vedtak 

Studentparlamentet vedtar Prinsipprogrammet 2023-2025, med de endringer som måtte 

forekomme på møtet.  

  

Innstilling fra styret  

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak. Styret ønsker å informere om at det var 

4 av 5 styremedlemmer til stede på styremøtet da forslaget ble vedtatt.  

  

Vedlegg 

Forslag til prinsipprogram 2023-2025.   

   

English Summary  

According to STA`s Regulations § 11, the Policy Paper shall be discussed and voted over 

every other year before the 30th of November. The STA-board has therefore made a proposal 

for a new Policy Paper 2023/2025.  

 

 



Prinsipprogram 2023-2025 

Prinsipprogrammet fastsetter grunnprinsippene til Studentorganisasjonen i Agder (STA), og 

er det øverste politiske dokumentet i organisasjonen.  

 

Studiesituasjon 

Alle skal ha lik rett, mulighet og tilgang til høyere utdanning. Det skal aktivt arbeides for å 

utjevne forskjeller som hindrer enkeltindividets mulighet til å delta i, og fullføre høyere 

utdanning. Sektoren skal være universelt utformet og offentlig høyere utdanning skal være 

gratis slik at heltidsstudenten realiseres.  

Alle studenter skal ha en trygg arbeidshverdag uten trakassering og diskriminering. 

Studentenes læringsmiljø skal ha et sterkt rettslig vern, på lik linje med arbeidstakers 

arbeidsmiljø. Alle som studerer på Universitetet i Agder (UiA) skal oppleve mestring, og ha 

et læringsmiljø som gir rom for å lykkes med studiene.   

Studentenes psykiske og fysiske helse er et offentlig samfunnsansvar. Det skal tilrettelegges 

for at alle studenter kan delta i studentfrivilligheten. Studentenes velferdstilbud og 

økonomiske støtteordninger skal skape trygge og forutsigbare rammer for studenten 

uavhengig av studiesituasjonen.  

Kvalitetskultur og dannelse 

Høyere utdanning skal være av høy kvalitet, internasjonalt orientert, forskningsbasert og 

samfunnsrelevant. Studentene skal være en aktiv del av det akademiske felleskapet og ses 

på som en likeverdig part i arbeidet med å sikre høy kvalitet i utdanning, og en ressurs for 

forskning.  

De ansatte skal ha høy faglig og pedagogisk kompetanse. Vurdering av studentenes 

kompetanse skal skje på en rettferdig, variert, pedagogisk og faglig begrunnet måte. 

Studentmedvirkning er en sentral del av utdanningen.  

Høyere utdanning skal bidra til akademisk dannelse. Den skal gi studenter kompetanse til å 

utvikle analytiske egenskaper, til å forstå kritisk tenkning og bidra til utvikling av faglig etisk 

sans. Dette skal gi studenter verktøy til å stille kritiske spørsmål i utviklingen av akademia, 

også i samfunnet for øvrig som deltagende borgere.  

Akademias samfunnsansvar  

Grunnsteinen i et demokrati er å utfordre etablert kunnskap. Akademia har et fellesansvar 

for å informere borgere om meningsbrytende kunnskap slik at samfunnet kommer frem til 

de beste løsningene som sikrer samfunnets beste. Akademia skal være en aktiv deltager i 

den felles samfunnsdebatten. Institusjonen skal være bevisst på sitt ansvar og synliggjøre på 

hvilken måte de selv svarer på utfordringene samfunnet står ovenfor. Utdanning, forskning 

og innovasjon er viktig for å bygge opp og videreutvikle hele samfunnet.  



I norsk akademia skal det være faglig autonome institusjoner som prioriterer akademisk 

frihet. Det er viktig å verne rundt studenters og ansattes ytringsfrihet, rettigheter og faglig 

frihet.  

Internasjonalisering 

Høyere utdanning skal være en arena for internasjonalisering av utdanning, kunnskap og 

kultur. Internasjonalisering skal sees på som en ressurs, og må derfor investeres i for å sikre 

internasjonale perspektiver hos studenter og ansatte.  

Universitet skal arbeide for større tilrettelegging for både utveksling, men også inkludering 

av innvekslende studenter. Internasjonalisering er en ressurs for institusjonen og 

studentene som bidrar til bredere kunnskap og perspektiver. Studenter som innveksler til 

Norge skal ha gode forutsetninger til å delta både faglig og sosialt i studielivet.  

Studenter skal ha rett til trygghet, akademisk frihet og demokratiske rettigheter. 

Internasjonal solidaritet i akademia er viktig for å bygge et sterkt internasjonalt 

studentfelleskap og for å styrke den globale studentstemmen.  

 

 

 



SP-sak 55/23 

Møtedato 22.11.23 

Saksbehandler Lisa K. Fredsvik 

 

Mandat for UiAs landsmøtedelegasjon til Norsk Studentorganisasjon (NSO) 

2024  

Bakgrunn for saken  

 

I henhold til STAs valgreglement skal mandatet for UiAs delegasjon til NSOs landsmøte vedtas 

på et møte i Studentparlamentet før selve delegasjonen velges. Representanter til UiAs delegasjon 

velges på SP-møtet i januar 2024, her vil man følge NSOs reglement for valg av delegater. Antall 

delegater UiA har er regulert av NSOs delegatfordeling, og 1 delegatplass er øremerket STA-

styret.   

  

Mandatet utdyper hva som forventes av representantene som er del av delegasjonen, og som skal 

representere studentene ved UiA.  

 

Argumentasjon 

 

Studentparlamentet skal i forkant av valg av delegater vedta mandatet for UiAs delegasjon til 

landsmøtet til NSO. Mandatet skal gjenspeile STAs vedtatte politikk, og ikke hver enkelt delegats 

egne synspunkter ved voteringer på landsmøtet.    

   

Studentparlamentet kan her diskutere forslag til vedtak. Spesielt kan man trekke 

oppmerksomheten mot antall interne formøter, deltakelse på formøtene og mulig fravær.     

STA-styret foreslår at delegasjonen selv konstituerer en organisatorisk leder av delegasjonen.   

   

Delegasjonsleder skal organisere formøter, delta på nasjonalt formøte og ha ansvar for at 

det voteres i tråd med STAs vedtatte politikk. Denne ordningen har vært gjennomført tidligere år, 

og man har gode erfaringer fra det.    

   

Formøtene er en viktig arena for saksforberedelse, og for å kartlegge STAs vedtatte politikk i 

forhold til sakene på landsmøtet. STA-styret anbefaler at det bør gjennomføres minst fire (4) 

interne formøter. Dette er med bakgrunn i erfaringer fra tidligere år angående hvor mange 

formøter det er hensiktsmessig å gjennomføre.    

    

Det har vært sedvane at både faste og varadelegater deltar på de interne formøtene. Dette er noe 

STA-styret fortsatt tilslutter seg. Dette begrunnes i at deltakelsen på formøter sikrer en forståelse 

av delegasjonens standpunkter, og gjør at man har et bedre grunnlag for å representere bredden i 

studentmassen. I tillegg gir det vara mulighet til å få en god forståelse for sakspapirene i tilfelle 

noen melder frafall.     

   

STA-styret ser også et behov for å inkludere et punkt angående mulig fravær blant 

representantene. Dette er basert på erfaringer fra tidligere delegasjoner hvor representanter ikke 

alltid har deltatt på de møtene som er vedtatt. Grunnet dette ønsker STA-styret å inkludere at 



representantene må ha gyldig grunn dersom man ikke deltar. Det gjør også at representanter med 

flere ugyldige fravær i verste fall kan miste møteretten.   Ansvaret for dette ligger på 

delegasjonsleder, i samråd med STA-styret, slik at det er en gjennomgående prosess hvor ingen 

blir «kastet ut» uten grunn.     

   

Sakspapiret og forslagene til vedtak er utarbeidet på bakgrunn av tidligere delegasjoner, da 

spesielt med tilbakemeldinger fra delegasjonene til landsmøtene 2020-2023.    

   

NSO har satt tentativ dato for landsmøtet til 5-7.april 2024.     

 

Økonomiske konsekvenser  

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA. 

 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtar følgende mandat for UiAs landsmøtedelegasjon 2024, med de 

endringer som måtte forekomme på møtet:    
  

• Både faste- og varadelegater plikter seg til å sette seg godt inn i sakene som skal 

behandles på landsmøtet.    
• Delegasjonen skal avholde minst fire (4) interne formøter i forkant av landsmøtet.   
• Både faste- og varadelegater forplikter seg til å delta på 

formøtene. Ved 2 ugyldige fravær 1kan delegasjonsleder, i samråd med STA-styret, 

frata personer plassen.    
• Delegasjonen skal så langt det lar seg gjøre delta på det nasjonale formøtet til 

landsmøtet.    
• Delegasjonen konstituerer selv delegasjonsleder. Leder skal være en av de faste 

delegatene.    

• Delegasjonens standpunkter skal gjenspeile STAs vedtatte politikk.    
    

 

 

Innstilling fra styret  

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.  

 

English Summary  

Students at the University of Agder are represented at The National Union of Students in 

Norway`s (NSO) annual meeting. The annual meeting will be held in April 2024. The 

delegation’s mandate needs to be decided by the Student Parliament before the delegation is 

elected.   
   

 

 



SP-sak 56/23 

Møtedato 22.11.23 

Saksbehandler Konstanse Heide Åkerman  

Praksis for studenter  

Bakgrunn for saken 

04. januar 2024 inviteres Næringslivet i Agder til en workshop på Universitetet i Agder (UiA) 

for å diskutere praksisordninger for studenter. I den forbindelse ønsker STA-styret 

tilbakemelding fra Studentparlamentet om praksisordningen ved UiA.  

 

Argumentasjon 

God kontakt med arbeidslivet og gode praksisordninger for studenter er viktig både for STA 

og UiA. I STAs politiske dokument for utdanningskvalitet står det at alle gradsstudier ved 

UiA skal tilby praksis eller trainee-program i løpet av studie. Det forventes at alle 

praksisplasser med tilknytting til UiA er kvalitetssikret og relevante, og gir studentene et godt 

læringsutbytte. UiA skal også aktivt videreutvikle eksisterende og nye praksisordninger. 

På UiA er det praksisordninger for både profesjons- og disiplinsfag med ulik form og omfang.  

For denne type praksisopphold fremgår det av studietilsynsforskriften, § 2-2 9. ledd, at det 

skal tegnes en praksisavtale mellom studieinstitusjonen og virksomheten som er praksissted. 

Videre skal UiA ha dialog og forventningsavklaringer i forkant av praksisoppholdet, samt 

bistå studenten underveis. Disse ordningene skal sikre at studenten er best mulig forberedt og 

føler seg trygg før og under praksis.  

I høst ble det arrangert en workshop ved UiA for å kartlegge hvilke praksisordninger som 

finnes i dag og hvordan disse kan forbedres. Tilbakemeldinger fra denne samlingen var at det 

er litt utydelig hvilke retningslinjer de ulike studieprogrammene følger og det er varierte 

tilbakemeldinger fra studenter i praksis. Mange studenter er fornøyde og føler de får praktisert 

teorien de har lært på en god måte i en virksomhet og opplevde god kontakt med UiA. Noen 

av deltakerne på workshopen hevdet at det beste for studentene er mest mulig frie tøyler til å 

både finne praksisplass og forme arbeidshverdagen mest mulig selv. Andre mente derimot at 

mest mulig retningslinjer om hvordan praksis skal gjennomføres var det beste. Det ble også 

diskutert i hvor stor grad UiA er ansvarlig for studenter under praksis og hvor mye ansvar 

studenter selv bør ha.  

Diskusjonspunkter:  

• Hva slags informasjon er det viktig å få før et praksisopphold? 

• Hvor mye oppfølging bør det være underveis i praksisperioden?  

• Hva mener Studentparlamentet bør være UiA sitt ansvar og hva er studentens eget 

ansvar i og før praksis?  

• Hva skal til for å bedre praksisordningen ved UiA?  

Økonomiske konsekvenser  

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA 



English Summary  

On 04th of January 2024, the business community in Agder is invited to a workshop at the 

University of Agder to discuss internship arrangements for students. In this connection, STA 

would like feedback from the Student Parliament on the internship scheme at UiA. There are 

different guidelines and opinions on what is the best arrangement for the student.  

 In STA's policy document for education quality, it is stated that all degree studies at UiA must 

offer a practice or trainee program. It is expected that all internships connected to UiA are 

quality-assured and relevant and give the students a good learning outcome. The university 

will also actively develop existing and new practice arrangements. 
 

 

 

 



SP-sak 57/23 

Møtedato 22.11.23 

Saksbehandler William Thanoothong Svendsen 

 

Vårens studentvalg 

Bakgrunn for saken 

Hver vår arrangerer STA studentvalget, som er valg til råd, styrer og utvalg (RSU) og 

Studentparlamentet. I den anledning ønsker STA-styret innspill til hva styret kan gjøre annerledes 

under studentvalgtet i 2024 for å øke engasjementet og antall kandidater blant studentene. 

 

Argumentasjon  

 

STA-styret har observert at studentengasjementet har vært synkende de siste årene. De siste årene 

har valgoppslutningen ligget slikt:  

• 2019: 8,9 % 

• 2020: 7,1 %  

• 2021: 7,4 %  

• 2022: 8,6 % 

• 2023: 6,1 % 

 

Disse tallene viser er at STA ikke har hatt en valgoppslutning på over 10 % de siste årene. Dette 

er uheldig for STA sin legitimitet, men også for studentenes påvirkningskraft. STA observerer 

også at det er færre kandidater til RSU-valgene som utgjør en utfordring for 

studentrepresentasjonen ved Universitetet i Agder (UiA). 

 

Hvert år står STA på stand hvor det deles ut kaffe og boller, publiserer på sosiale medier og 

bruker doavisen, samt bruker studentaktivitetene og linjeforeningene for å hjelpe STA med 

promoteringen. Man ser dog at valgdeltagelsen ikke øker av den grunn. Tidligere år har det også 

blitt gjort forsøk på ulike stunts for å få opp interessen rundt valget. 

 

Diskusjonspunkter: 

 

• Hva kan STA-styret gjøre annerledes for å rekruttere flere studenter til valget? 

• Hva er Studentparlamentet sitt ansvar i studentvalget? 

• Hva er UiA sitt ansvar i studentvalget?  

 

 

Økonomiske konsekvenser 

Saken har i utgangspunktet ikke økonomiske konsekvenser for STA, om ikke det foreslås å bruke 

midler på spesifikke ting. 

  

English Summary 

The STA-board wants the Student Parliament to discuss the student election that will take place 

in the spring of 2024.   


